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  Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Vilhelmina folkets hus Måndagen den 15 februari 2010,  
 kl 14.00 – 18.00 
Beslutande Leif Ahlmark, ordf Ann-Kristin Norman 
 Åke Nilsson Conny Lövgren 
 Maria Kristoffersson Inga-Lena Larsson 
 Rickard Norberg Emil Stenmark 
 Lars Eliasson Ingrid Eriksson 
 Katarina Hahlin Gunilla Prång 
 Margaretha Löfgren Bo Ohlsson 
 Agneta Lindström-Berg Mikael Hansson 
 K G Abramsson Viveka Abramsson 
 Joakim Risberg Sanja Tadic 
 Agneta Mattsson Inga Jonsson 
 Anita Johansson Else Westerlund 
 Helen Gavelin Mattias Ihrström 
 Ulf Andersson Vanja Eliasson 
 Birgitta Ohlsson Monika Köpsén 
 Johnny Kärkkäinen Ewa Hed 
 Eva Risberg-Abramsson Ulf Hansson 
 Robert Svensson  
Övriga deltagande  Göran Lidström, sekr 
  Karl Johan Ottosson, kommunchef  
Utses att justera Johnny Kärkkäinen 
 
Underskrift Sekreterare......................................................................... §§   1-23 
  Göran Lidström    
  
 Ordförande.........................................................................    
  Leif Ahlmark    
 
 Justerande.......................................................................... 
 Jonny Kärkkäinen  Ulf Hansson  
____________________________________________________________________________ 

BEVIS OM ANSLAG 

Kommunfullmäktiges protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag     

Anslaget uppsatt    Anslaget nedtages    

Protokollet förvaras på kommunkansliet, Vilhelmina 

Underskrift .............................................................................. 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 

K G Abramsson 
 
Kfm § 1   Dnr 10/Ks50   940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande  ang. 
kommunfullmäktiges beslut om budget 2010. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
K G Abramsson, S, inlämnar interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande ang. kommunfullmäktiges beslut om budget 2010. 
 
”I slutet av förra året fattade kommunfullmäktige beslut om budget för 
2010. Efter ihärdiga diskussioner om förändringar i verksamhetsanslag 
och finansiering, kunde majoriteten och oppositionen slutligen komma 
överens om budgetdokumentet.  
Vi från oppositionen har givetvis förpliktat oss att försvara och stå för de 
beslut som kommunfullmäktige fattade, även om inte allt gick vår väg. 
Det ryktas nu att kommunstyrelsens ordförande allt efter eget skön 
bestämmer i vilken omfattning som beslutad budget ska verkställas. Jag 
vill nämna ett exempel för att åskådliggöra vad jag menar. 
Tidigare under  förra hösten varslades en av kommunens IT-tekniker om 
uppsägning till i månadsskiftet januari-februari. Den som varslet gällde, 
har viss specialistkompetens när det gäller fiberutbyggnaden i 
kommunen. Som bekant pågår projekt med utbyggnad av bredbandsnätet 
inom vissa delar av kommunen. Slutförandet av dessa projekt är 
beroende av att den optofiber som används, kan svetsas på ett korrekt 
och professionellt sätt. Den tekniker som varslats har certifierad 
kompetens inom detta område. 
Vilhelmina kommun, som är projektägare och ansvarig för att det utförs 
på föreskrivet sätt, var på väg att fullfölja uppsägningen av den ende IT-
tekniker som har denna specialla kompetens. För att slutföra 
utbyggnaden, skulle det – om uppsägningen fullföljdes - krävas att 
kommunen tog in någon entreprenör som har tillgång till den erforderliga 
kompetensen och detta till långt högre kostnader än vad som skulle vara 
fallet om kommunens redan anställde IT-tekniker utförde ifrågavarande 
arbete. I allra sista stund  återkallades uppsägningen. Under alla 
omständigheter kvarstår en del frågor av mera principiell karaktär. 
Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande är: 

• Varför återkallades inte varslet efter kommunfullmäktiges beslut i 
november om budget för år 2010? 
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Kfm § 1 (forts)  Dnr 10/Ks50   940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande  ang. 
kommunfullmäktiges beslut om budget 2010. 

 
• Finns det flera fall där kommunstyrelsens ordförande aktivit deltar i 

verkställandet, eller som i detta fall, förhindrade eller fördröjde 
verkställighet av kommunfullmäktiges beslut? 
 

• Anser kommunstyrelsens ordförande att det är en förtroendevalds uppgift 
att delta i det operativa arbetet för förverkligandet av fattade beslut och i 
så fall, i vilken omfattning och inom vilka områden skulle det vara 
aktuellt? 
 

• En självklar frågeställning som dyker upp är om det över huvud taget är 
nödvändigt med fullmäktigebeslut i vissa frågor, om man sedan ganska 
lättvindigt och utan stöd förhindrar verkställighet?” 

-- 
Kommunstyrelsens ordförande Maria Kristoffersson besvarade 
interpellationen av KG Abramsson. KG Abramsson tackade för svaret och 
kommenterade ytterligare frågan.  

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
Att  förklara interpellationsdebatten avslutad 

        ----- 
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K G Abramsson 
 
Kfm § 2   Dnr 10/Ks51  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Lagen om 
valfrihetssystem (SFS 2008:962) – LOV. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
K G Abramsson, S, inlämnar 2010-02-10 interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande ang. Lagen om valfrihetssystem (SFS 
2008:962) LOV 
 
”I dagarna har remitterats en rapport och ett förfrågningsunderlag ang 
Lag om valfrihetssystem (SFS 2008:962) - LOV. I den rapporten står att 
läsa om den utredning som genomförts och dessutom har ett 
förfrågningsunderlag med krav presenterats för att möjliggöra för 
intresserade att lämna anbud till kommunen avs hemtjänstverksamhet. 
Med anledning av denna remiss vill jag ställa följande frågor till 
kommunstyrelsens ordförande. 
• Den utredning (Lag om valfrihetssystem SOU 2008:15)  som 
föregick regeringens och sedermera riksdagsmajoritetens beslut om 
LOV, hade den formellt remitterats till Vilhelmina kommun för yttrande? 
 
• Om den formellt remitterats till kommunen, när erhöll kommunen 
remisskrivelse och underlag? 
 
• Hur förbereddes och hanterades yttrandet på den aktuella 
utredningen? 
 
• Vem har beslutat om att genomföra den nu presenterade 
utredningen och förslag till genomförande av LOV inom hemtjänsten? 
 
• Remissunderlaget är omfattande och remisstiden är knappa tre 
veckor. Ett systemskifte med det innehåll som föreslås i rapporten borde 
eligt min mening behöva mycket längre tid för genomgång och för att 
remissinstanserna ska hinna framföra väl avvägda och motiverade 
synpunkter. Vem har beslutat om remissen och varför har remisstiden 
begränsats som nu skett? 
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Kfm §    2    (forts)   Dnr 10/Ks51  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Lagen om 
valfrihetssystem (SFS 2008:962) – LOV. 
 
Planerar Allians för Vilhelmina att genomföra förändringar inom 
hemtjänsten i linje med vad som antyds i remissunderlaget och vid vilken 
tidpunkt planeras beslut och verkställighet?” 
 
Kommunstyrelsens ordförande Maria Kristoffersson besvarade 
interpellationen av KG Abramsson. KG Abramsson tackade för svaret 
och kommenterade ytterligare frågan.  

Yttrande i ärendet avges vidare av Åke Nilsson, Katarina Hahlin, Agneta 
Lindström-Berg, Monika Köpsen, Joakim Risberg, Leif Ahlmark och 
Jonny Kärkkäinen. 

 
  KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
  Att  förklara interpellationsdebatten avslutad 

---- 
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Margaretha Löfgren 
 
 
Kfm § 3   Dnr 10/Ks54   940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Destination Södra 
Lappland. 
 
Ärendebeskrivning 
 Kfm 2010-02-15 
Margaretha Löfgren, V,  inlämnar 2010-02-10 Interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande ang. Destination Södra Lappland. 
 
”Vi har under en längre tid kunnat läsa i tidningarna om något som kallas 
för Destination Södra Lappland. Det rör sig tydligen om ett turistiskt 
samarbete mellan Vilhelmina, Dorotea, Åsele och Strömsunds 
kommuner med syfte att stärka näringsunderlaget i dessa kommuner. 
 
Såvitt jag känner till så har några kommunala beslut inte fattats ang. 
denna fråga. Det har, vad jag vet, inte heller anmälts någon fråga i ett 
sådant ärende. Enligt vad jag förstår, så kommer ett sådant samarbete 
med den inriktningen man kunnat läsa om, att kräva omfattande 
aktiviteter och också kostnader för kommunen. 
 
Jag vill därför fråga kommunstyrelsens ordförande hur det kan komma 
sig att ett så omfattande projekt inte har behandlats i någon kommunal 
beslutsinstans, inte ens under hand anmälts i något kommunalt forum för 
ställningstagande.” 
 
Kommunstyrelsens ordförande Maria Kristoffersson besvarade 
interpellationen av Margaretha Löfgren. Löfgren tackade för svaret och 
kommenterade ytterligare frågan.  
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Åke Nilsson och KG Abramsson. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att  förklara interpellationsdebatten avslutad 

            ---- 
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Anita Johansson 

 
Kfm § 4   Dnr 10/Ks55    940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. defibrillator. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
Anita Johansson, S, inlämnar interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande ang. defibrillator. 
 
”Kommunstyrelsen beslutade 2008 att två så kallade 
hjärtstartade/defibrillatorer skulle införskaffas och placeras ut i var sin 
fjälldal till en kostnad av 15.000 kr/st. 
Fjälldalarna expanderas nu som aldrig förr och besökarna blir allt fler, 
men fortfarande efter två år har ingen defibrillator placerats ut. 
En stor del av Vilhelmina kommuns anställda har under 2009 och 2010 
fått utbildning i både Hjärt och lung-räddning och utbildning i 
användandet av hjärtstartare. 
2009 räddades tre personer till livet i Vilhelmina tack vare, dels Hjärt 
och lung-rädding och dels med den hjärtstartare som är placerad i 
ambulansen. Har dessa personer befunnit sig flera mil från Vilhelmina 
har inte deras liv kunnat räddas då inga defibrillatorer fanns tillgängliga. 
Det är oerhört sällsynt att man enbart med hjärt och lungräddning kan 
rädda livet på någon som fått hjärtstopp utan det behövs oftast en 
defibrillator som sätter i gång hjärtat igen. 
Då utplaceringen av kommunens defibrillatorer dröjer har privatpersoner 
på eget initiativ och med privata medel bekostat en defibrillator i 
Klimpfjäll. 
 
Vår fråga till kommunstyrelsens ordförande är sålunda: Varför tar det så 
lång tid att köpa in och placera ut dessa defibrialltorer.” 
 
Kommunstyrelsens ordförande Maria Kristoffersson besvarade 
interpellationen av Anita Johansson. Anita Johansson tackade för svaret 
och kommenterade ytterligare frågan.  
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Ewa Hed. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att  förklara interpellationsdebatten avslutad 
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Ulf Andersson 
 
 
Kfm § 5 
Ks § 2 
Au § 369  1-2 
Au § 198   09-12/31-32 
Kfm § 34        Dnr 09/Ks85  622 
Motion ang. skolmaten, S. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-04-20 
Ulf Andersson, S har inlämnat motion ang. skolmaten enligt följande: 
 
”Tänket runt upphandling av mat till våra daghem, skolor och inom 
åldringsvården måste förändras. Vi ska servera ”riktig” mat till våra barn 
och äldre i kommunen. 
 
Vi kan inte längre enbart köpa färdigproducerade halvfabrikat till lägsta 
pris för att sedan värma och servera maten utan att bry oss varifrån 
råvarorna kommer.  
 
Skolmaten är det huvudmål som eleverna äter under dagen och här måste  
vi satsa på högsta kvalitet av råvaror. Maten ska bestå av närproducerade 
råvaror som också skapar arbetstillfällen  i närområdet. Tillagningen 
måste ske på plats i de lokala köken, från grunden, och utan att 
kostnaderna per portion ökar. Maten måste vara näringsriktig. Grönsaker, 
ärtor och bönor måste finnas som komplement. Maten ska lagas på plats 
så att barn, elever och åldringar kan känna doften av maten och uppleva 
den sociala atmosfären. Alla fem sinnen måste nyttjas och aktiveras. 
 
Med hänvisning till TV-programmet  ”Matakuten” med Bert Karlsson 
vill jag belysa hur viktigt det är att ändra på hanteringen av dagens 
skolmat. Skolministern lovade att åtgärda detta. Men han sa också att han 
hade dålig koll på hur det i verkligheten ser ut. 
 
Jag föreslår därför att följande punkter beaktas och att det omgående 
undersöks hur vi kan genomföra denna förändring. 
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Kfm § 5   (forts) 
Ks § 2  (forts) 
Au §  369    (forts) 
Au §  198   (forts) 
Kfm § 34  (forts) Dnr 09/Ks85  622 
Motion ang. skolmaten, S. 
 
- Upphandlingen av matleveranser i den egna kommunen ska fortast 

möjligt ses över. 
- Så lokala och närproducerade produkter som möjligt ska inköpas och 

användas. 
- Råvarorna ska tillagas till färdig produkt på en och samma 

tillverkningsställe/matplats. 
- Miljön och kostens näringsmässiga sammansättning är livsviktig för 

att varje människa ska kunna arbeta och må bra.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
- - - - - 
Au 2009-05-11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchef Karl-Johan Ottosson att upprätta förslag till 
yttrande till kommunfullmäktiges sammanträde 2009-12-07. 
---- 
Au 2009-11-03 
Yttrande i ärendet har upprättats av kostchef Anki Marklund. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att meddela motionären att kostverksamheten så långt som möjligt 
arbetar efter de intentioner som beskrivs i motionen. 
 
Att därmed förklara motionen bevarad. 
----- 
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Kfm § 5  (forts) 
Ks § 2  (forts) Dnr 09/Ks85  622 
Motion ang. skolmaten, S. 
 
Ks 2010-01-27 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att meddela motionären att kostverksamheten så långt som möjligt 
arbetar efter de intentioner som beskrivs i motionen. 
 
Att därmed förklara motionen bevarad. 
----- 

                          Kfm 2010-02-15 
 
                         KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
Att meddela motionären att kostverksamheten så långt som möjligt 
arbetar efter de intentioner som beskrivs i motionen. 
 
Att därmed förklara motionen bevarad. 
----- 
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Johnny Larsson 
 
Kfm § 6 
Ks § 3  
Au § 370 
Au § 188 
Kfm § 23 Dnr 09/Ks92  940 
Medborgarförslag ang tjänstemän. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-04-20 
Johnny Larsson har inkommit med medborgarförslag ang. tjänstemän 
enligt följande:. 
 
”Jag ställer härmed en öppen fråga om vilken service gentemot kommun-
medborgare som skall hållas av tjänstemän på kommunen. 
 
Jag anser att kommunen/kommunhuset finns till som en enda stor service 
enhet där vi skattebetalare är delägare/arbetsgivare för att i gengäld få en 
viss service tillbaka. 
 
Detta anser jag inte fungerar på alla avdelningar. 
 
Mitt förslag är att skicka samtliga tjänstemän inom GVA-enheten och då 
framförallt de översta på en månads charmkurs där man får lära sig 
vänligt kundbemötande, servicekänsla, hur man uppträder och bemöter 
en kund samt påminner om vilket syfte deras arbete har.” 
 
Ordföranden frågar om Johnny Larsson är närvarande. Ordföranden 
konstaterar att Larsson inte är närvarande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
- - - - - 
Au 2009-05-11  
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchef Karl-Johan Ottosson att upprätta förslag till 
yttrande till kommunfullmäktiges sammanträde 2009-12-07. 
---- 
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Kfm § 6  (forts) 
Ks § 3   (forts) 
Au § 370  (forts) Dnr 09/Ks92  940 
Medborgarförslag ang tjänstemän. 
 
Au 2009-11-03 
Förslag till svar har upprättats.. 
Kommunens tjänstemän arbetar i en politiskt styrd organisation under 
politiska mål, styrningar och riktlinjer. 
En kommunmedborgare som tar kontakt med en tjänsteman i kommunen 
har rätt till ett korrekt bemötande och ett aktivt lyssnande. 
 
En tjänsteman i kommunen har till uppgift att bedriva den verksamhet 
han eller hon är satt att ansvara för så effektivt och kundvänligt som 
möjligt utifrån tilldelade resurser. Tjänstemannen ansvarar också för att 
sammanväva direktiv, resurser, uppdrag och underlag för att nå så långt 
som möjligt med verksamheten. I vissa ärenden kan kommunen inte gå 
medborgaren till mötes om förslaget inte faller inom ramen för en 
helhetsbedömning. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att meddela Johnny Larsson att Kommunens tjänstemän arbetar i en 
politiskt styrd organisation under politiska mål, styrningar och riktlinjer. 
En kommunmedborgare som tar kontakt med en tjänsteman i kommunen 
har rätt till ett korrekt bemötande och ett aktivt lyssnande. 
 
En tjänsteman i kommunen har till uppgift att bedriva den verksamhet 
han eller hon är satt att ansvara för så effektivt och kundvänligt som 
möjligt utifrån tilldelade resurser. Tjänstemannen ansvarar också för att 
sammanväva direktiv, resurser, uppdrag och underlag för att nå så långt 
som möjligt med verksamheten. I vissa ärenden kan kommunen inte gå 
medborgaren till mötes om förslaget inte faller inom ramen för en 
helhetsbedömning. 
 
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 
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Kfm § 6 (forts) 
Ks § 3   (forts) Dnr 09/Ks92  940 
Medborgarförslag ang tjänstemän. 
 
Ks 2010-01-27  
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att meddela Johnny Larsson att Kommunens tjänstemän arbetar i en 
politiskt styrd organisation under politiska mål, styrningar och riktlinjer. 
En kommunmedborgare som tar kontakt med en tjänsteman i kommunen 
har rätt till ett korrekt bemötande och ett aktivt lyssnande. 
 
En tjänsteman i kommunen har till uppgift att bedriva den verksamhet 
han eller hon är satt att ansvara för så effektivt och kundvänligt som 
möjligt utifrån tilldelade resurser. Tjänstemannen ansvarar också för att 
sammanväva direktiv, resurser, uppdrag och underlag för att nå så långt 
som möjligt med verksamheten. I vissa ärenden kan kommunen inte gå 
medborgaren till mötes om förslaget inte faller inom ramen för en 
helhetsbedömning. 
 
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 
 Kfm 2010-02-15 
 
 KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTA 
 
 Att meddela Johnny Larsson att Kommunens tjänstemän arbetar i en   
 politiskt styrd organisation under politiska mål, styrningar och riktlinjer.              
En kommunmedborgare som tar kontakt med en tjänsteman i kommunen 
har rätt till ett korrekt bemötande och ett aktivt lyssnande. 
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Kfm § 6   (forts) Dnr 09/Ks92  940 
Medborgarförslag ang tjänstemän. 
 
En tjänsteman i kommunen har till uppgift att bedriva den verksamhet 
han eller hon är satt att ansvara för så effektivt och kundvänligt som 
möjligt utifrån tilldelade resurser. Tjänstemannen ansvarar också för att 
sammanväva direktiv, resurser, uppdrag och underlag för att nå så långt 
som möjligt med verksamheten. I vissa ärenden kan kommunen inte gå 
medborgaren till mötes om förslaget inte faller inom ramen för en 
helhetsbedömning. 
 
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat 
----- 
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Johnny Larsson 

 
Kfm § 7 
Ks § 4 
Au § 371 
Au § 189 
Kfm § 24 Dnr 09/Ks93  940 
Medborgarförslag ang. slamtömning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-04-20 
Johnny Larsson har inlämnat medborgarförslag ang. slamtömning enligt 
följande:. 
 
”Jag anser att som fastighetsägare i Vilhelmina kommun av en eller flera 
fastigheter skall själv kunna bestämma med vilka intervaller kommunens 
slambil skall tömma brunnen för resp. fastighet. 
 
Denna rätt att styra sin egen slamtömning skall stå varje fastighets ägare 
fritt utan att det ifrågasätts eller plockas ut avgifter som inte är 
berättigade. 
 
Jag anser att om t.ex. fastighetsägaren lever/bor ensam och kanske 
dessutom arbetar på annan ort är det då rimligt att behöva tömma 
slambrunnen årligen. Jag tycker inte det. Om jag då som fastighetsägare 
meddelar ansvariga på GVA att det skall tömmas vart annat år så skall 
detta ske utan utredningar, ifrågasättande och avgifter.” 
 
Ordföranden frågar om Johnny Larsson är närvarande. Ordföranden 
konstaterar att Larsson inte är närvarande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
- - - - - 
Au 2009-05-11  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchef Karl-Johan Ottosson att upprätta förslag till 
yttrande till kommunfullmäktiges sammanträde 2009-12-07. 
---- 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
Kfm § 7  (forts) 
Ks § 4  (forts) 
Au § 371    (forts) Dnr 09/Ks93  940 
Medborgarförslag ang. slamtömning. 
 
Au 2009-11-03 
Kommunchefen redovisar upprättat förslag till svar: 
 
Tömningsintervallerna styrs av kommunfullmäktiges beslutade 
renhållningsföreskrift. Åretruntboende skall enligt föreskriften tömma 
slambrunn 1 gång/år. Orsaken till detta är att undvika övergödning på 
grund av höga fosfor- och kvävemängder. För fritidsboende finns 
möjlighet till längre intervall, detta ansöks hos miljö- och 
byggnadskontoret. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att meddela Johnny Larsson att tömningsintervallerna styrs av 
kommunfullmäktiges beslutade renhållningsföreskrift. Åretruntboende 
skall enligt föreskriften tömma slambrunn 1 gång/år. Orsaken till detta är 
att undvika övergödning på grund av höga fosfor- och kvävemängder. 
För fritidsboende finns möjlighet till längre intervall, detta ansöks hos 
miljö- och byggnadskontoret. 
 
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 
Ks 2010-01-27 
 KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att meddela Johnny Larsson att tömningsintervallerna styrs av 
kommunfullmäktiges beslutade renhållningsföreskrift. Åretruntboende 
skall enligt föreskriften tömma slambrunn 1 gång/år. Orsaken till detta är 
att undvika övergödning på grund av höga fosfor- och kvävemängder. 
För fritidsboende finns möjlighet till längre intervall, detta ansöks hos 
miljö- och byggnadskontoret. 
 
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
  
 
 
 
 
Kfm § 7    (forts) Dnr 09/Ks93  940 
Medborgarförslag ang. slamtömning. 
 
Kfm 2010-02-15 
 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

att  meddela Johnny Larsson att tömningsintervallerna styrs av 
kommunfullmäktiges beslutade renhållningsföreskrift. Åretruntboende 
skall enligt föreskriften tömma slambrunn 1 gång/år. Orsaken till detta är 
att undvika övergödning på grund av höga fosfor- och kvävemängder. 
För fritidsboende finns möjlighet till längre intervall, detta ansöks hos 
miljö- och byggnadskontoret. 
 
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Johnny Larsson 
 
Kfm § 8 
Ks § 5 
Kfm § 25 Dnr 09/Ks94  940 
Medborgarförslag ang. sopsortering. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-04-20 
Johnny Larsson inkommer med medborgarförslag ang. sopsortering 
enligt följande: 
 
”Som boende i en by så är sopsortering ett stort problem eftersom man 
ska samla ihop sina sorterade sopor och frakta dem till en större by eller 
samhället med jämna mellanrum. 
 
Framför allt för äldre är detta ett problem eftersom alla inte har bil eller 
körkort utan man är helt beroende av hjälp av någon annan. 
 
Jag har en lösning på problemet som jag tycker man ska titta på. 
 
Skulle det inte vara möjligt att låta tillverka (lokalt) små, snygga, smarta 
uppsamlingsanläggningar som man placerar ut i byarna. 
 
Dessa töms antingen genom t.ex. byaföreningar, företag i byn, alt. 
Genom vanligt anbud likt snöröjning runt container eller liknande med 
jämna mellanrum och fraktas till större anläggningar. 
 
Detta borde säkert gå att söka bidrag för kommunen att genomföra. 
 
Bra PR, miljömedvetenhet, miljötänk m m för hela kommunen. Och 
framförallt enklare för äldre att sortera sina sopor. 
 
Skulle även gå att ordna till mindre lokala komposter för byarna med lite 
hjälp från kommunen.” 
 
Ordföranden frågar om Johnny Larsson är närvarande. Ordföranden 
konstaterar att Larsson inte är närvarande. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 8 (forts) 
Ks § 5  (forts) 
Au § 372  (forts) 
Au §  190   (forts) 
Kfm § 25 (forts) Dnr 09/Ks94  940 
Medborgarförslag ang. sopsortering. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
- - - - - 
Au 2009-05-11  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchef Karl-Johan Ottosson att upprätta förslag till 
yttrande till kommunfullmäktiges sammanträde 2009-12-07. 
---- 
Au 2009-11-03 
 
Kommunchefen redovisar upprättat förslag till svar: 
 
Returmaterial är ett producentansvar och här har staten uppdraget att via 
entreprenör samla in returavfall. Detta skall inte belasta kommunen i 
form av renhållningsavgift eller annat. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att meddela Johnny Larsson att returmaterial är ett producentansvar och 
här har staten uppdraget att via entreprenör samla in returavfall. Detta 
skall inte belasta kommunen i form av renhållningsavgift eller annat. 
  
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
------ 
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 8  (forts) 
Ks § 5  (forts) Dnr 09/Ks94  940 
Medborgarförslag ang. sopsortering. 
 
Ks 2010-01-27 
 
 KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att meddela Johnny Larsson att returmaterial är ett producentansvar och 
här har staten uppdraget att via entreprenör samla in returavfall. Detta 
skall inte belasta kommunen i form av renhållningsavgift eller annat. 
  
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat 
----- 
Kfm 2010-02-15 
 

                         KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

Att  meddela Johnny Larsson att returmaterial är ett producentansvar och 
här har staten uppdraget att via entreprenör samla in returavfall. Detta 
skall inte belasta kommunen i form av renhållningsavgift eller annat. 
  
att därmed förklara medborgarförslaget besvarat 
---- 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
Johnny Larsson 

 
Kfm § 9 
Ks § 6 
Au § 373 
Au § 194 
Kfm § 29 Dnr09/Ks98  940 
Medborgarförslag ang. sophämtning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-04-20 
Johnny Larsson har inkommit med medborgarförslag ang. sophämtning 
enligt följande: 
 
”Jag anser att den som äger flera fastigheter i Vilhelmina kommun skall 
kunna välja bort sophämtning på den/de fastigheter som 
fastighetsinnehavaren själv anser inte behöver sophämtning. 
 
Denna rätt att avsäga sig sophämtning skall fastighetsägaren av flera 
fastigheter kunna göra utan kostnad om det redan betalas en sopavgift i 
kommunen. 
 
Genom att kommunen tar ut en avgift för dispensansökan som bara är 
giltig i 3 år så anser jag att kommunen tvingar fastighetsägaren att betala 
en avgift som inte är berättigad, kan liknas med utpressning. 
 
Om man som fastighetsägare äger flera fastigheter i kommunen så anser 
jag att mängden sopor inte blir mer bara för att ägandet är fler, och om 
fastighetsägaren väljer att ta med sig sina sopor från tex fjällstugan till 
villasoptunnan på samhället så skall detta stå var och en fritt att välja 
utan kostnader för dispensansökan. 
 
I och med att vi går mot soptunnehämtning där var och en betalar sin 
egen mängd sopor så anser jag att det inte finns någon anledning för 
kommunen att straffa fastighetsägaren genom en massa avgifter som inte 
är rimliga. 
 
Slopa avgifterna för dispensansökningar.” 
 
Ordföranden frågar om Johnny Larsson är närvarande. Ordföranden 
konstaterar att Larsson inte är närvarande. 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
Kfm § 9  (forts) 
Ks § 6  (forts) 
Au § 373  (forts) 
Au §   194 (forts) 
Kfm § 29 (forts) Dnr09/Ks98  940 
Medborgarförslag ang. sophämtning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
- - - - - 
Au 2009-05-11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchef Karl-Johan Ottosson att upprätta förslag till 
yttrande till kommunfullmäktiges sammanträde 2009-12-07. 
---- 
Au 2009-11-03 
 
Kommunchefen redovisar upprättat förslag till svar: 
 
Den princip och taxa som idag debiteras är beslutad av 
kommunfullmäktige. Den innebär att alla fastigheter/boende solidariskt 
betalar samma grundavgift. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att meddela Johnny Larsson att den princip och taxa som idag debiteras 
är beslutad av kommunfullmäktige. Den innebär att alla 
fastigheter/boende solidariskt betalar samma grundavgift. 
 
Att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 
 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 9  (forts) 
Ks § 6  (forts) Dnr 09/Ks98  940 
Medborgarförslag ang. sophämtning. 
 
Ks 2010-01-27  
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att meddela Johnny Larsson att den princip och taxa som idag debiteras 
är beslutad av kommunfullmäktige. Den innebär att alla 
fastigheter/boende solidariskt betalar samma grundavgift. 
 
Att därmed förklara medborgarförslaget besvarat 
----- 
Kfm 2010-02-15 
 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

Att meddela Johnny Larsson att den princip och taxa som idag debiteras 
är beslutad av kommunfullmäktige. Den innebär att alla 
fastigheter/boende solidariskt betalar samma grundavgift. 
 
Att därmed förklara medborgarförslaget besvarat 
----- 
 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
Johnny Larsson 

 
Kfm § 10 
Ks § 7 
Au § 374 
Au § 195 
Kfm § 30 Dnr 09/Ks99  940 
Medborgarförslag ang. snöhantering. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-04-20 
Johnny Larsson inkommer med medborgarförslag ang. snöhantering 
enligt följande: 
 
”Jag anser att vi alla kommunmedborgare är delägare i kommunen och 
då har vi alla även rätt att nyttja kommunalegendom som t.ex. parkmark. 
 
Varje vinter är det livat om vart fastighetsägare har rätt att styra upp snö 
och inte. 
 
Jag anser att fastighetsägare inom tätorten har full rätt att styra upp snö 
på kommunal parkmark utan någon som helst diskussion så länge det 
inte medför olägenheter för annan fastighetsägare. 
 
Jag anser även att fastighetsägare inom tätorten har sin fulla rätt att nyttja 
redan befintliga snöupplag gjorda av kommunen för bortforsling, där 
snön kommer från plogkanter som i sin tur kommer från gatan som i sin 
tur ägs av kommunen utan några som helst diskussioner med 
fastighetsägare” 
 
Ordföranden frågar om Johnny Larsson är närvarande. Ordföranden 
konstaterar att Larsson inte är närvarande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
- - - - - 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
Kfm § 10 (forts) 
Ks § 7  (forts) 
Au § 374  (forts) 
Au §   195  (forts) Dnr09/Ks99  940 
Medborgarförslag ang. snöhantering. 
 
Au 2009-05-11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchef Karl-Johan Ottosson att upprätta förslag till 
yttrande till kommunfullmäktiges sammanträde 2009-12-07. 
---- 
Au 2009-11-03 
 
Kommunchefen redovisar upprättat förslag till yttrande: 
 
Markägaren beslutar själv över sin mark. Snö skall lämpligen lämnas på 
egen mark och skall inte lämpas i gatan eller till granne. Snö från 
gångbana tillhör fastigheten och skall forslas bort av väghållaren 
(kommunen).  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att meddela Johnny Larsson att markägaren beslutar själv över sin mark. 
Snö skall lämpligen lämnas på egen mark och skall inte lämpas i gatan 
eller till granne. Snö från gångbana tillhör fastigheten och skall forslas 
bort av väghållaren (kommunen). 
 
Att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 10  (forts) 
Ks § 7  (forts) Dnr09/Ks99  940 
Medborgarförslag ang. snöhantering. 
 
Ks 2010-01-27  
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att  meddela Johnny Larsson att markägaren beslutar själv över sin mark. 
Snö skall lämpligen lämnas på egen mark och skall inte lämpas i gatan 
eller till granne. Snö från gångbana tillhör fastigheten och skall forslas 
bort av väghållaren (kommunen). 
 
Att därmed förklara medborgarförslaget besvarat. 
----- 
Kfm 2010-02-15 
 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

att meddela Johnny Larsson att markägaren beslutar själv över sin mark. 
Snö skall lämpligen lämnas på egen mark och skall inte lämpas i gatan 
eller till granne. Snö från gångbana tillhör fastigheten och skall forslas 
bort av väghållaren (kommunen). 
 
Att därmed förklara medborgarförslaget besvarat 
-----



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
Socialnämnden 
Ekonomi 

 
 
 
 
Kfm § 11 
Ks § 12 
Au § 400 Dnr 09/Ks349  730 
Kostnader för livsmedel m m avs gruppbostäderna inom 
handikappomsorgen. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2009-12-15 
De brukare som bor på gruppbostäderna idag betalar en summa för 
livsmedel samt förbrukningsmaterial som används gemensamt. De 
betalar även en summa per månad till ett gemensamt sparande. Storleken 
på dessa summor varierar beroende på vilken gruppbostad man bor på. 
 
Områdeschef Karin Berg föreslår i skrivelse 
Som boende på gruppbostad kan välja om man vill laga måltiderna 
gemensamt med de andra som bor där eller i sin lägenhet med stöd av 
personal. Om man väljer att laga den gemensamt så är kostnaden enligt 
förslaget nedan 
Livsmedel             1800 kr/mån alla måltider exkl. lunch på veckorna 
                              2000 kr/mån 2-3 luncher under veckan samt  
                                                    resterande måltider. 
                              2200 kr/mån alla måltider 
Förbrukningsmaterial:   200 kr/mån 
 
Gemensamt sparande avslutas. 
 
Ovanstående summor påverkas inte vid sjukdom eller annan kortare 
frånvaro från arbetet som medför hemmavistelse. Vid länge frånvaro från 
arbetet som leder till hemmavistelse t ex sommarsemester betalas den 
högre summan som avser alla måltider. 
 
Verksamheten utför även insatser till brukare utanför gruppbostaden. 
Dessa personer ska ha möjlighet att delta vid måltider eller fika men ska 
då betala en kostnad för detta. Denna kostnad ska gälla även för den 
personal som väljer att fika alt. äta en måltid. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 11  (forts) 
Ks § 12  (forts) 
Au § 400   (forts) Dnr 09/Ks349  730 
Kostnader för livsmedel m m avs gruppbostäderna inom 
handikappomsorgen. 
 
Priser för måltider 
1 saft/juice  2 kronor 
1 måltid inkl. dryck                               30 kronor 
1 kopp kaffe/the                                 1 krona 
1 mjuk smörgås/kaka                                 5 kronor 
1 hårdbrödsmörgås                                             2 kronor 
1 frukt                                                                 3 kronor 
 
Vidare redovisas förslag på vad som ska ingå i begreppet livsmedel och 
gemensamt förbrukningsmaterial. 
 
Socialnämnden har 2009-10-22, § 115 beslutat 
 
att  föreslå kommunfullmäktige att anta kostnadsförslagen enligt ovan 
 
att  anta redovisat förslag på vad som ingår i begreppet livsmedel samt 
gemensamt förbrukningsmaterial, 
 
att avsluta det gemensamma sparandet fr o m 2009-12-31 samt att 
innestående medel på kontot återbetalas till de enskilda personerna. 
 
att  Vilhelmina kommun äger och ansvarar för inköp och inventarier som 
används i verksamheten. 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
Kfm § 11  (forts) 
Ks § 12  (forts) 
Au § 400   (forts) Dnr 09/Ks349  730 
Kostnader för livsmedel m m avs gruppbostäderna inom 
handikappomsorgen. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommmunfullmäktige beslutar 
 
att  anta redovisade kostnadsförslag enligt ovan 
 
att  anta redovisat förslag på vad som ingår i begreppet livsmedel samt 
gemensamt förbrukningsmaterial, 
 
att avsluta det gemensamma sparandet fr o m 2009-12-31 samt att 
innestående medel på kontot återbetalas till de enskilda personerna. 
 
att  Vilhelmina kommun äger och ansvarar för inköp och inventarier som 
används i verksamheten 
---- 
Ks 2010-01-27 
Yttrande i ärendet avges av Joakim Risberg , Åke Nilsson och Göran 
Hahlin. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta redovisade kostnadsförslag enligt ovan 
 
att  anta redovisat förslag på vad som ingår i begreppet livsmedel samt 
gemensamt förbrukningsmaterial, 
 
att avsluta det gemensamma sparandet fr o m 2009-12-31 samt att 
innestående medel på kontot återbetalas till de enskilda personerna. 
 
att  Vilhelmina kommun äger och ansvarar för inköp och inventarier som 
används i verksamheten 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 11   (forts) Dnr 09/Ks349  730 
Kostnader för livsmedel m m avs gruppbostäderna inom 
handikappomsorgen. 
 
Kfm 2010-02-11 
 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta redovisade kostnadsförslag enligt ovan 
 
att  anta redovisat förslag på vad som ingår i begreppet livsmedel samt 
gemensamt förbrukningsmaterial, 
 
att avsluta det gemensamma sparandet fr o m 2009-12-31 samt att 
innestående medel på kontot återbetalas till de enskilda personerna. 
 
att  Vilhelmina kommun äger och ansvarar för inköp och inventarier som 
används i verksamheten 
----- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 

Akademi Norr 
 
 
Kfm § 12 
Ks § 16    Ny bil 1-25 
Au § 412 09/Ks345  614 
Beslut om ansvarsfrihet år 2008 för direktionen i Partnerskap Inland – 
Akademi Norr. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2009-12-15 
Årsredovisningen för kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi 
Norr avs år 2008 fastställdes av direktionen 2009-02-12. 
 
Eftersom Partnerskap Inland –Akademi Norr är ett kommunalförbund 
med direktionen så skall frågan om ansvarsfrihet prövas i varje 
medlemskommuns fullmäktige. 
 
Av upprättad revisionsrapport framgår att revisorerna föreslår att 
direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2008 års 
verksamhet. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att beslutar att bevilja direktionen för kommunalförbundet ansvarsfrihet 
för 2008 års verksamhet. 
---- 
Ks 2010-01-27 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att  beslutar att bevilja direktionen för kommunalförbundet ansvarsfrihet 
för 2008 års verksamhet 
---- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 32 
Kommunfullmäktige   2010-02-15 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 12 (forts) 09/Ks345  614 
Beslut om ansvarsfrihet år 2008 för direktionen i Partnerskap Inland – 
Akademi Norr. 
 
Kfm 2010-02-15 
 
Yttrande i ärendet avges av Maria Kristoffersson. 
 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

Att beslutar att bevilja direktionen för kommunalförbundet ansvarsfrihet 
för 2008 års verksamhet 
----- 
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Kfm § 13     Ny bil 26-34 
Ks § 19   09-13/114-115 
Au § 430  Dnr 09/Ks314 101 
Förtroendemannautredningen 2009. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2009-12-15 
Förtroendemannautredningen har gått igenom uppdragen enligt direktiv 
från kommunfullmäktige och lämnat remissunderlag för 
remissbearbetning. 
 
Remisstider 
2009-12-14 Remisstid för uppdrag 1, antalet ledamöter i 

kommunfullmäktige. 
2009-02-08 Huvudremisstid för förtroendemannautredningens 

remissförslag. 
 
Remissvar på uppdrag 1 har inkommit från Centerpartiet , Moderaterna, 
Folkpartiet, Kristdemokraterna, Socialdemokraterna och Vänsterpartiet. 
 
Åke Nilsson yrkar på oförändrat antal ledamöter i kommunfullmäktige, 
35 ledamöter.  
Anita Johansson yrkar bifall till Åke Nilssons förslag. 
 
Maria Kristoffersson yrkar att antalet ledamöter minskas till 31. 
Rickard Norberg och Conny Lövgren yrkar bifall till Kristofferssons 
förslag. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Att förslå kommunfullmäktige att minska antalet ledamöter i 
kommunfullmäktige till 31. 
-- 
Åke Nilsson och Anita Johansson reserverar sig mot beslutet. 
------ 
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Kfm § 13 (forts) 
Ks § 19 (forts)  Dnr 09/Ks314 101 
Förtroendemannautredningen 2009. 
 
Ks 2010-01-27 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå 
kommunfullmäktige fastställa antalet ledamöter i 
kommunfullmäktige till 35. 
 
Joakim Risberg yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Anita Johansson och Margaretha Löfgren yrkar bifall till Åke 
Nilssons förslag. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner 
ordförande att kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets 
förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning 
uppläses och godkännes : Den som bifaller arbetsutskottets förslag 
röstar ja, den som bifaller Åke Nilssons förslag röstar nej. 
Verkställd votering utfaller med 5 ja och 6 nej som avstår på sätt till 
detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
Kommunstyrelsen har således beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att bibehålla antalet ledamöter i kommunfullmäktige, 35 st. 
---
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Kfm § 13 (forts)  Dnr 09/Ks314 101 
Förtroendemannautredningen 2009. 
 
Kfm 2010-02-15 
Jonny Kärkkäinen yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att 
fastställa antalet ledamöter i kommunfullmäktige till 33. 
 
Katarina Hahlin och Maria Kristoffersson yrkar bifall till 
Kärkkäinens förslag. 
 
Margaretha Löfgren, KG Abramsson, Anita Johansson och Viveka 
Abramsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet 
till kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 
 
Maria Kristoffersson yrkar på ajournering under tio minuter. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ajournera sammanträdet mellan 
16.40 och 16.50. 
 
Efter det att sammanträdet återupptagits återtar Kärkkäinen sitt 
yrkande om 33 ledamöter. 
 
Därefter återtar Åke Nilsson sitt återremissyrkande. 
 
Avslutningsvis ställer ordförande kommunstyrelsens förslag under 
proposition. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

Att bibehålla antalet ledamöter i kommunfullmäktige, 35 st. 
 
Joakim Risberg, C, Marie Kristoffersson, C, Robert Svensson C, 
Mattias Ihrström, C, Else Westerlund, C, Mikael Hansson, C och 
Ingrid Eriksson, C, reserverar sig mot beslutet. 
----- 
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Kfm § 14 
Ks § 22 
Au § 398 
Kfm § 77 
Ks § 179 
Au § 270 
Au § 242 Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2009-08-11 
Kommunfullmäktige har 2009-02-23, § 14 beslutat 
 
att bygga en ny sporthall/bollhall enligt beslut kf 2006-05-02, § 46, 
 
att byggnationerna delvis finansieras med de i investeringsbudgeten 
avsatta medlen som uppgår till 11.392.700 kronor, 
 
att som tilläggsfinansiering avsätts 3 mkr ur bygdemedel för 2009 och 3 
mkr för 2010 till byggnationerna, 
 
att i beredningen av ärendet överväga lånefinansiering av investeringen 
utöver bygdemedlen, 
 
att undersöka möjligheterna att använda de särskilda villkorsmedlen som 
finns hos länsstyrelsen för finansiering.  
 
Reservation avges av Göran Hahlin (M). 
 
Kommunfullmäktiges beslut har överklagats till länsrätten ang. anvisning 
av bygdemedel. Länsrätten har i dom  2009-07-09 beslutat att avvisa 
överklagandet. 
 
Anbud har infordrats för nybyggnad av bollhall.  
 
Under överläggning i ärendet deltar miljö- och byggnadschef Jan-Ola 
Borg och gva-ing. Lars Sjöhlin. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att bereda ärendet vidare till arbetsutskottet 2009-08-31. 
---- 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 22  (forts) 
Au §  398   (forts) 
Kfm § 77  (forts) 
Ks § 179  (forts) 
Au § 270     (forts) Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
Au 2009-08-31 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att bereda ärendet vidare 
---- 
Ks 2009-09-16 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck och miljö-
och byggnadschef Jan-Ola Borg. 
 
Jan-Ola Borg lämnar en redogörelse för de anbud som inkommit. Lars 
Ekbäck lämnar en redogörelse för den finansiering som är aktuell samt 
en översikt av återstående investeringsobjekt samt deras finansiering, 
belopps- och tidsmässigt. 
 
Sammanträdet ajourneras 13.10-13.25 
 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet yrkar genom Åke Nilsson att 
kommunstyrelsen bör besluta 
 
Att beslutet att bygga en ny sporthall återremitteras för att samordnas 
med S+V:s tidigare inlämnade remissvar på budget 2010 ( 2009-08-25 ) 
 
Att alternativ placering av den nya bollhallen utreds vidare med syfte att 
minska kostnaderna så att dessa ryms inom den av kommunfullmäktige 
beslutade ekonomiska ramen. 
 
Sammanträdet ajourneras 13.40-13.50. 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 22  (forts) 
Au §   398      (forts) 
Kfm § 77  (forts) 
Ks § 179   (forts) Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
Alliansen yrkar genom Maria Kristoffersson att kommunstyrelsen bör 
besluta  
 
Att förkasta inkomna anbud. 
 
Att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
Att upphäva beslut 2009-02-23 § 14, att bygga en ny sporthall/bollhall 
enligt Kfm 2006-05-02 § 46. 
 
Att uppdra till kommunstyrelsen att gå ut med ny anbudsförfrågan 
utifrån tidigare förslag för att möte tillgänglighet och arbetsmiljö 
(alternativet tillbyggnad mot Kantor Ahlbergsväg ) 
 
Att byggnationerna delvis finansieras med de i investeringsbudgeten 
avsatta medlen som uppgår till 11.392.700:- 
 
Att som tilläggsfinansiering avsätta 3 Mkr i bygdeavgiftsmedel åren 
2009 och 2010 samt 2,8 Mkr i särskilda villkorsmedel. 
 
Sammanträdet ajourneras 14.10 – 14.15 
 
Joakim Risberg yrkar bifall till alliansens förslag. 
 
Margaretha Löfgren och Gunilla Prång yrkar bifall till Åke Nilssons 
förslag 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Gunilla Jansson, Leif Ahlmark och 
Mikael Österberg. 
 
Därefter prövar ordföranden om ärendet ska avgöras idag eller om det 
ska återremitteras enligt Åke Nilssons förslag. 
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Kfm § 14  (forts) 
Ks § 22  (forts) 
Au § 398       (forts) 
Kfm § 77  (forts) 
Ks § 179     (forts) Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
Efter genomförd proposition finner ordföranden att ärendet ska avgöras 
idag. 
 
Sedan prövar ordföranden alliansens förslag. 
 
Efter genomförd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla alliansens förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkändes. Den som vill avgöra ärendet idag röstar ja, den som vill 
återremittera ärendet röstar nej. Verkställd votering utfaller med 6 ja och 
5 nej på sätt till detta fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kommunstyrelsen har således beslutat avgöra ärendet idag. 
 
Sedan prövar ordföranden alliansens förslag. 
 
Efter genomförd proposition finner ordföranden att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla alliansens förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att förkasta inkomna anbud. 
 
Att förklara detta beslut omedelbart justerat. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att upphäva beslut 2009-02-23 § 14, att bygga en ny sporthall/bollhall 
enligt Kfm 2006-05-02 § 46. 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 22  (forts) 
Au §    398   (forts) 
Kfm § 77  (forts) 
Ks § 179     (forts) Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
Att uppdra till kommunstyrelsen att gå ut med ny anbudsförfrågan 
utifrån tidigare förslag för att möta tillgänglighet och arbetsmiljö 
(alternativet tillbyggnad mot Kantor Ahlbergsväg ) 
 
Att byggnationerna delvis finansieras med de i investeringsbudgeten 
avsatta medlen som uppgår till 11.392.700:- 
 
Att som tilläggsfinansiering avsätta 3 Mkr i bygdeavgiftsmedel åren 
2009 och 2010 samt 2,8 Mkr i särskilda villkorsmedel. 
 
Åke Nilsson, Ewa Hed, Mikael Österberg, Gunilla Prång och Margaretha 
Löfgren reserverar sig mot beslutet. 
---- 
Kfm 2009-11-23 
 
Under överläggning i ärendet yrkar Johnny Kärkkäinen  
 
Att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet för ytterligare 
beredning inkluderande ett uppdrag till kommunstyrelsen att skyndsamt 
utreda alternativ för att lösa arbetsmiljösituationen 
 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunfullmäktige bör ajournera 
sammanträdet under tio minuter. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat att bifalla Kristofferssons förslag. 
 
Sammanträdet ajourneras under tio minuter. 
 
När sammanträdet återupptagits yrkar Åke Nilsson och KG Abramsson 
bifall till Kärkkäinens förslag. 
 
Lars Eliasson yrkar avslag till återremissyrkandet. 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 22  (forts) 
Au §     398   (forts) 
Kfm § 77     (forts) Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Agneta Lindström- Berg. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordföranden om ärendet ska avgöras 
idag eller om ärendet ska återremitteras. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat bifalla Johnny Kärkkäinens återremissyrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att återremittera ärendet för ytterligare beredning inkluderande ett 
uppdrag till kommunstyrelsen att skyndsamt utreda alternativ för att lösa 
arbetsmiljösituationen. 
 
Ledamöterna Lars Eliasson, Conny Lövgren, Helen Gavelin och Sanja 
Tadic, samtliga (FP), reserverar sig mot beslutet. 
----- 
Au 2009-12-15 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchefen att bereda alternativa lokallösningar. 
------ 
Ks 2010-01-27  
Kommunchefen föredrar principiell skiss med tre olika lösningar: 
 
Alt 1 Två sammanbyggda huskroppar 
 
Alt 2 Två huskroppar med förbindelse emellan 
 
Alt 3 En huskropp med länk 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 22     (forts) Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
Kostnad för framtagande av bygghandlingar har kostnadsberäknats 
till 70.000:-. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör förslå 
kommunfullmältige besluta att framta bygghandlingar för 
Alternativ 1. 
 
Joakim Risberg yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå 
kommunfullmäktige besluta att framta bygghandlingar för 
Alternativ 3. 
 
Göran Hahlin, Rickard Norberg, Conny Lövgren yrkar bifall till 
Risbergs förslag. 
 
Anita Johansson och Mikael Österberg yrkar bifall till Åke Nilssons 
förslag. 
 
Sammanträdet ajourneras under 15 minuter. 
Yttrande i ärendet avges vidare av Gunilla Jansson, Leif Ahlmark, 
Margaretha Löfgren, Ewa Hed och Göran Hahlin. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner 
ordförande att kommunstyrelsen beslutat bifalla Joakim Risbergs 
förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning 
uppläses och godkännes : Den som bifaller Joakim Risbergs förslag 
röstar ja, den bifaller Åke Nilssons  förslag röstar nej. 
Verkställd votering utfaller med 6 ja, 5 nej på sätt till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. Kommunstyrelsen 
har således beslutat bifalla Joakim Risbergs förslag. 
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Kfm § 14 (forts) 
Ks § 22     (forts) Dnr 04/Ks237  026 
Upphandling bollhall. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE  
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att framta bygghandlingar för Alternativ 3. 
 
Ledamöterna Åke Nilsson, Anita Johansson, Mikael Österberg, 
Gunilla Prång, samtliga (S) ,samt Margaretha Löfgren (V) 
reserverar sig mot beslutet 
----- 
Kfm 2010-02-15 
Under överläggning i ärendet yrkar Åke Nilsson att kommunfullmäktige 
bör besluta att uppföra en bollhall. 
 
Rickard Norberg yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att 
återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 
 
Katarina Hahlin, Vikeka Abramsson, Jonny Kärkkäinen, Agneta 
Lindström-Berg och Leif Ahlmark yrkar bifall till Rickard Norbergs 
förslag. 
 
Lars Eliasson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras 
idag eller om det ska återremitteras. Efter genomförd proposition finner 
ordförande att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 
 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

att återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 
 
Ledamöterna Lars Eliasson, Conny Lövgren, Helen Gavelin och Sanja 
Tadic, samtliga (FP), reserverar sig mot beslutet. 
----- 
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Kfm § 15 
Ks § 29 
Au § 32  Dnr10/22  041 
Ramar 2011-2013 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2010-01-26 
Ekonomichefen redovisar i skrivelse 2009-12-10 förslag till ramar för 
2011-2013. 
 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget yttrande. 
----- 
Ks 2010-01-27 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 
Yttrande i ärendet avges av Åke Nilsson, Ewa Hed, Mikael Österberg, 
Göran Hahlin, Lars Eliasson, Joakim Risberg, Rickard Norberg, Maria 
Kristoffersson och Leif Ahlmark. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att bibehålla de ramar som antogs vid budgetbehandlingen 2009-11-23 
 
Ekonomichefen redovisar i skrivelse 2010-02-04 uppräknade ramar för 
åren 2011-2013. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att fastställa följande ramar för åren 2011-2013 
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Kfm § 15 (forts) Dnr10/22  041 
Ramar 2011-2013 
 

(Kkr) 
2011  2012  2013 

KS     61285  61908  61458 
KUN     191800 193671 192263 
SN     158816 160626 159458
  
MBN    1968  2091  2076 
 
Summa    413869 418296 415255 
Finansiering   -414870 -419297 -416255 
 
Totalt balanskravs res  -1001 -1001 -1000 
 
Avs till eget kapital  5311 5311 5310 
Återställning kapital 
Lösen av lån 
Investeringar   14000  14000  14000 
Avskrivningar   -18310 -18310 -18310 
 
TOTAL    0  0  0 
God ekonomisk hushållning 

                          ----- 
Kfm 2010-02-15 

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att fastställa följande ramar för åren 2011-2013 
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Kfm § 15 (forts) Dnr10/22  041 
Ramar 2011-2013 

 
(Kkr) 

2011  2012  2013 
KS    61285  61908  61458 
KUN    191800 193671 192263 
SN    158816 160626 159458  
MBN   1968  2091  2076 
 
Summa   413869 418296 415255 
Finansiering  -414870 -419297 -416255 
 
Totalt balanskravs res -1001  -1001  -1000 
 
Avs till eget kapital 5311  5311  5310 
Återställning kapital 
Lösen av lån 
Investeringar  14000 14000 14000 
Avskrivningar  -18310 -18310 -18310 
 
TOTAL   0  0  0 
God ekonomisk hushållning 

      ----- 
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Ekonomi 
 
 
Kfm § 16 
Ks § 30 
Au § 33  Dnr08/Ks359  041 
Budget 2010 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2010-01-26 
Kommunfullmäktige har 2009-12-16, 23 § 89 beslutat 
 

                                   Att fastställa upprättat förslag till servicegarantidokument 
 
Att fastställa skattesatsen till 23:20:- / skattekrona 
 
Att anta Centerpartiets, Kristdemokraternas, Folkpartiets, Moderaternas, 
Socialdemokraternas och Vänsterpartiets gemensamma förslag till 
budget 2010 
 
Att det gemensamma förslaget till Budget 2010 bygger på 
utfallsprognosen för 2009 per 2009-04-30. 
 
Att fastställa budgetramar för 2011 och 2012 enligt det gemensamma 
förslaget. 
 
Att utifrån budget 2010 uppdra till kommunstyrelsen att utifrån visioner 
och mål ta fram en samlad målkatalog för respektive verksamhetsgren 
inom Vilhelmina kommun. 
 
Att delegera till kommunstyrelsen att fatta beslut om medelsanvisning 
upp till 1,0 Mkr ur det egna kapitalet. 
 
Lars Eliasson, Helen Gavelin, Conny Lövgren och Sanja Tadic, samtliga 
FP, reserverar sig till förmån för sitt förslag ang bollhallsärendet. 
 
Au 2010-01-26 
 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
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Kfm § 16 (forts) 
Ks § 30  (forts) 
Au § 33  (forts) Dnr08/Ks359  041 
Budget 2010 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att återta varsel för IT-tekniker 
 
Att uppdra till ekonomihchefen att göra en sammanställning av 
erforderliga åtgärder med anledning av kommunfullmäktiges 
budgetbeslut. 
----- 
Ks 2010-01-27 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck  som 
redogör för den budget som kommunfullmäktige antog 2009-11-23. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta att hålla ett extra 
kommunstyrelsemöte 2010-02-15 kl 09.00 samt att uppdra till 
kommunchefen vid det sammanträdet redovisa ledningsgruppens förslag 
till omedelbara åtgärder för att minska kostnaderna för 2010. 
 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta att inbjuda 
till presidieöverläggningar 2010-02-09 kl 13.00 avseende Budget 2010. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Leif Ahlmark, Rickard Norberg, 
Mikael Österberg, Margaretha Löfgren och Anita Johansson. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla förslagen av Åke Nilsson och Maria 
Kristoffersson. 
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Kfm § 16 (forts) 
Ks § 30  (forts) Dnr08/Ks359  041 
Budget 2010 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att hålla ett extra kommunstyrelsemöte 2010-02-15 kl 09.00 samt att 
uppdra till kommunchefen vid det sammanträdet redovisa 
ledningsgruppens förslag till omedelbara åtgärder för att minska 
kostnaderna för 2010. 
 
Att inbjuda till presidieöverläggningar 2010-02-09 kl 13.00 avseende 
Budget 2010. 
-- 
Ks 2010-02-15 
 
Under överläggning i ärendet redovisar ekonomichef Lars Ekbäck 
sammanställning Besparingsförslag inom kommunstyrelsens 

verksamhetsområde. 

 
Yttrande i ärendet avges vidare av Anita Johansson, Lars Eliasson, 
Rickard Norberg och Joakim Risberg. 
 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå 
kommunfullmäktige besluta  
 
att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta förslag till budget- och 
strategidokument för Vilhelmina kommun 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige 
besluta  
att minska anslagen i 2010 års budget enligt följande: 
Fastighetsingenjör   -500 kkr 
I formverksamheten  -300 kkr 
Vägbelysning, rondering  -100 kkr 
Kommunens hemsida  -80 kkr 
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Kfm § 16 (forts) Dnr08/Ks359  041 
Budget 2010 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Anita Johansson, Lars Eliasson, 
Rickard Norberg och Joakim Risberg. 
 
Efter avslutade överläggningar och gjorda propositioner finner 
ordförande att kommunstyrelsen beslutat bifalla Kristoffersons och 
Nilssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta förslag till budget- och 
strategidokument för Vilhelmina kommun. 
 
att minska anslagen i 2010 års budget enligt följande: 
Fastighetsingenjör   -500 kkr 
I formverksamheten  -300 kkr 
Vägbelysning, rondering  -100 kkr 
Kommunens hemsida  -80 kkr 
 
Att förklara ärendet omedelbart justerat. 
 
Kfm 2010-02-15    

                          KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta förslag till budget- och 
strategidokument för Vilhelmina kommun. 
 
att minska anslagen i 2010 års budget enligt följande: 
Fastighetsingenjör   -500 kkr 
I formverksamheten  -300 kkr 
Vägbelysning, rondering  -100 kkr 
Kommunens hemsida  -80 kkr 
-----
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Socialnämnden 
Else Westerlund 

 
 
 
 
Kfm § 17 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-02-15 
Mikael Hansson, C, avsäger sig uppdraget som ledamot i socialnämnden 
med omedelbar verkan. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att utse Else Westerlund (c) Klimpfjäll, som  ny ledamot i 
socialnämnden. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att godkänna avsägelsen från Mikael Hansson, C. 
 
Att utse Else Westerlund, C , Klimpfjäll, som  ny ledamot i 
socialnämnden 
----- 
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Kfm april 
Socialnämnden 

 
 
 
Kfm § 18 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2009-02-15 
Linda Jonsson, S, avsäger sig uppdraget som ersättare i socialnämnden. 
 
Valberedningen rekommenderar kommunfullmäktige att återuppa 
ärendet till behandling vid kommande kommunfullmäktigesammanträde 
då det vid dagens sammanträde inte finns något förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att godkänna avsägelsen från Linda Jonsson, S 
 
att återuppa ärendet till behandling vid kommande 
kommunfullmäktigesammanträde. 
----- 
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Kfm april 
Socialnämnden 

 
 
 
 
 
Kfm § 19 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
Peter Andersson, C, Avsäger sig sitt uppdrag som ersättare i 
socialnämnden. 
 
Valberedningen rekommenderar kommunfullmäktige att återuppa 
ärendet till behandling vid kommande kommunfullmäktigesammanträde 
då det vid dagens sammanträde inte finns något förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att godkänna avsägelsen från Peter Andersson , C 
 
att återuppa ärendet till behandling vid kommande 
kommunfullmäktigesammanträde. 
----- 
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Länsstyrelsen 
 
 
 
 
Kfm § 20 Pärm 
Valärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
Gunnar Hörnlund, C, avsäger sig sina politiska uppdrag i Vilhelmina 
kommun. 
 
Ledamot i Kommunfullmäktige 
Ledamot Regionfullmäktige Västerbotten 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att hos Länsstyrelsen begära ny sammanräkning 
 
Att utse Maria Kristoffersson, C, till ny ledamot i Regionfullmäktige 
Västerbotten. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att godkänna avsägelsen från Gunnar Hörnlund, C 
 
Att hos Länsstyrelsen begära ny sammanräkning 
 
Att utse Maria Kristoffersson, C, till ny ledamot i Regionfullmäktige 
Västerbotten. 
----- 
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Länsstyrelsen 
 
 
 
 
Kfm § 21 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
Stig-Gunnar Norberg, S, avsäger sig sitt uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige. 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att hos Länsstyrelsen begära ny sammanräkning 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att godkänna avsägelsen från Stig-Gunnar Norberg, S 
 
Att hos Länsstyrelsen begära ny sammanräkning 
----- 
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Sanja Tadic 
Kfm april 
folkets Hus 

 
 
 
 
Kfm § 22 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
Göran Lengqvist, Fp, avsäger sig sina uppdrag som 
 
Ledamot i Folkets hus styrelse 
Kommunrevisor 
Revisor i VIBO AB 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att som ny ledamot i Folkets hus styrelse utse Sanja Tadic, Fp 
 
Att hänskjuta val avseende kommunrevisor och revisor i VIBO AB till 
kommande kommunfullmäktigesammanträde så det vid dagens 
sammanträde inte finns något förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att godkänna avsägelsen från Göran Lengqvist, Fp 
 
Att som ny ledamot i Folkets hus styrelse utse Sanja Tadic, Fp 
 
Att hänskjuta val avseende kommunrevisor och revisor i VIBO AB till 
kommande kommunfullmäktigesammanträde så det vid dagens 
sammanträde inte finns något förslag. 
----- 
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Kfm § 23 Pärm 
Delgivningar 
 
1. Länsstyrelsen – Ny ersättare i kommunfullmäktige efter Kerstin 

Korsen, S – ny ersättare Torgny Strömqvist, S. 
2. Statens folkhälsoinstitut – Tobakskonventionen – världens första 

folkhälsokonvention och hur den kan stimulera det 
tobaksförebyggande arbetet i Sverige. 

3. Länsstyrelsen – Beslut 2010-01-25 Överklagande av beslut att anta 
detaljplan för del av fastigheten Klimpfjäll 2:8 Vilhelmina kommun. 
Avslag på överklagan. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att lägga delgivningarna till handlingarna. 
----- 


